
Minnesanteckningar från månadsmöte med SPF Seniorerna i

Kävlinge, Club 75, torsdagen den 4 april 2024 på Billingshäll.

1. Ordförande Marie Lundgren hälsade välkommen till orkestern och 
de 92 medlemmar, som kommit till dagens möte.

2. Countrybandet Highway 40 underhöll med musik och berättade 
mellan låtarna om hur countrymusiken utvecklats i Amerika från 
början av 1900-talet och framåt.

3. Kaffe med kaka serverades.

4. Marie informerade om
- att Skånetrafiken har infört en ny pensionärsrabatt  för 70+, men 
att frikortet dessutom fortsatt gäller inom Kävlinge kommun,
- att man på tandpriskollen.se kan kolla upp vad som gäller för att 
få olika sorters tandvårdsstöd t.ex. vid vissa sjukdomar, och att 
man där även kan jämföra priser mellan olika vårdgivare,
- Folkhälsoveckan, som börjar 20/5.
- blanketten ”Jag minns när…”, där Kävlinge kommun gärna vill ha 
in kommuninnevånarnas minnen från kommunen nu i samband 
med 50-årsjubiléet.

5. Marianne informerade om,
- utflykten till Vidinge Grönt, som blev fullbokad på två timmar. De 
tar emot högst 20-25 personer per gång och möjlighet att boka fler 
tillfällen finns inte för närvarande.
- studiebesöket till Fulltofta storkhägn är också fullbokat, men här 
kan möjligen bli plats från reservlista om någon får förhinder.
- 3 teaterbesök är preliminärbokade i höst och det kommer även 
andra utflykter/studiebesök. Håll utkik på hemsidan.

6. Eva informerade om
- att det blir hälsomässa den 22/5, kl. 10-15 på Billingshäll.
- att det den 24/4 blir invigning av balansbanan på Billingshäll med 
tipsrunda och korvgrillning.
- att det den 18/4 kl 13 blir en föreläsning om vandring.
- att det den 26/9 blir gammaldags marknad.
- från senaste KPR-mötet, att kommunens stora utmaning just nu 
är att få tag i rätt kompetent personal, att de blir KPR-utbildning 
den 15/5 och att det finns nya detaljplaner att se på kommunens 
hemsida för den intresserade.

7. Det framfördes missnöje från bowlingen och boulen över att det in-
te längre utgår bidrag till deras - och andras - aktiviteter. Bidrag ut-



gick till aktiviteterna 2019 till följd av att vi då hade fått in extra 
pengar genom försäljning av datautrustning. Bidrag kunde sedan 
utgå även under 2021-2023 till följd av att vi då haft minskade ut-
gifter i övrigt 2020 och 2021 på grund av vår begränsade verk-
samhet under pandemin. En livlig diskussion följde. Styrelsen har 
redan påbörjat och kommer att fortsätta med att under året se 
över ekonomin och då bl.a. titta på detta med aktivitetsbidrag, men 
budgeten för 2024 är ju redan tagen på årsmötet – en budget som 
är på minus redan utan aktivitetsbidragen.

8. Mötet avslutades med att  Kristina och Monica förrättade dagens 
lotteri.
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